





الموضوع

## "ل تشلون هم" - صاحب السمو الشيخ محمد بن زايد آل نهيان

في كل عام، نجوب عقول طلَّاب وطالبات دولتنا الحبيبة بحثاً عن إبداعات أدبية ملهمة، وسعياً لاستكشــاف مواهبهــم فــي التعبيــر عمَّـا يجــول فــي خواطرهــم، لتتناغــم هــذه الإبداعات فـي كتــاب كبيـر يجمع قصصاً خطّتها أنامل المبدعيـن الصغار، راســمةً مســـتقبلاً مشــرقاً للأدب والكتابة فــي الدولة، فهـل لديكـم الموهبـة والخيـال الخصب لتبدعوا قصصاً من خلال مســابقتنا؟

"الكاتب الصغير في الكتاب الكبير" مسابقة سنوية شيّقة تهدف إلى دعم موهبة الكتابة لدى الأطفال، وهي في عامها التاسع تستلهم موضوعها من كلمات صاحب السمو الشيخ محمد بن زايد آل نهيان، ولي عهد أبوظبي نائب القائد الأعلى للقوات المسلحة لدولة الإمارات العربية المتحدة، حيث أصدر سموه في بداية جائحة كورونا وعداً بعث الطمأنينة بين كافة القاطنين على أرض دولة الإمارات، وذلك عندما قال "لا تشلون هم".

هذه الكلمات عنت الكثير لكل إنسان متواجد في الدولة، وأكدت حرص القيادة الرشيدة على ضمان سلامة وراحة الجميع، لكن ماذا عنت هذه الكلمات لك أنت شخصياً؟ كيف شعرت عندما سمعتها؟ كيف تفاعل أصدقاؤك وأفراد عائلتك مع هذه الكلمات وكيف ساهمت في إزالة المخاوف من الجائحة؟

بانتظار مشاركاتكم في مسابقة "الكاتب الصغير في الكتاب الكبير"، حيث سنقوم بطباعة هذه المشاركات في المرحلة الثانية للمسابقة، سيتم اختيار قصص النخبة من القصص الفائزة في كتاب كبيريتم توزيعه على مكتبات المدارس وكافة أفرع "مكتبة" المنتشرة في إمارة أبوظبي.

لمعرفة المزيـد حـول شـروط المسـابقة "الكاتـب الصغيـر فــى الكتـاب الكبيـر" وتسـجيل مشــاركتكم فيهــا يرجـــى زيــارة الموقــع الإلكترونــى:

/https://library.dctabudhabi.ae

## TOPIC:

## "Don't Worry" - HH Sheikh Mohamed bin Zayed Al Nahyan

Every year we stimulate the imaginations of students in our beloved country, in search of inspiring literary works and stories that demonstrate the talents of young aspiring writers, expressing what's on their minds. All these stories are compiled into one big book, charting a bright future for literature and writing in the UAE. Do you have what it takes to be featured in our annual 'big book'? Do you have the talent and the imagination to write inspiring stories that can wow us?

'The Little Writer in the Big Book' is an exciting annual competition designed to nurture children's writing skills. For its ninth year, the competition's theme was inspired by the wise words of His Highness Sheikh Mohamed bin Zayed Al Nahyan, Crown Prince of Abu Dhabi and Deputy Supreme Commander of the Armed Forces of the United Arab Emirates, when he issued a promise at the start of the coronavirus pandemic to reassure everyone in the UAE by simply saying "Don't worry".

These words meant a great deal to everyone in the UAE and reaffirmed the leadership's commitment to ensuring the safety and comfort of citizens and residents alike, but what did these words mean to you personally? How did you feel when you heard them? How did your friends and family react to these words? Did they help in reducing fears about the pandemic?

Get your creative juices flowing and join the 'Little Writer in the Big Book' competition—we can't wait to receive your entries. The best stories will be included in one big book, which will be published in the second phase of the competition and distributed to school libraries, as well as MAKTABA's libraries in the Emirate of Abu Dhabi.

To know more about the terms and conditions of the **'Little Writer in the Big Book'** competition and to participate, please visit: https://library.dctabudhabi.ae/

